
AGENDA EN NOTULEN - GMR Stichting van der Huchtscholen 
Datum: 13 december 2022 
Tijd: 19.30 – 21.30 uur 
Locatie: 1e van der Huchtschool 
 
 
Uitgenodigd en aanwezig: 

• Suzanne Magdelijns (personeelsgeleding 1e Van der Huchtschool),  

• Eva Smink (oudergeleding 1e Van der Huchtschool), 

• Anneke Hagmolen of ten Have (personeelsgeleding 2e Van der Huchtschool), 

• René Toxopeus (oudergeleding 2e Van der Huchtschool), 

• Ilonka Slis (personeelsgeleding 3e Van der Huchtschool),  

• Margret de Rooij - Hagen (oudergeleding 3e Van der Huchtschool), 

• Ronald de Moor (Algemeen directeur/bestuurder, Stichting van der Hucht) 
 

 
A: Overlegvergadering Bestuurder – GMR 
 

19:30 - 19:35 1.  Opening 
- Vaststelling agenda 

Agenda is vastgesteld per mail en openbaar gemaakt. 

- Mededelingen 

Vanaf de volgende vergadering zal gerouleerd worden m.b.t. 
het maken van de notulen. 

Margret de Rooij 

19:35 - 19:36 2.  Beleid Passend Onderwijs VERTRAAGD 
Vanuit het samenwerkingsverband is het BPO vertraagd. Dit 
moet wel voor 1 mei 2023 op tafel liggen dus volgt later. 
Er is al wel bekend dat de schoolarrangementen tot 31-07-
2023 zijn toegewezen. 

Toelichting: Ronald de Moor 

19:36 - 19:45 3.  Verzuimanalyse 

Verzuim binnen de stichting ligt boven het landelijk 
gemiddelde. Corona zorgt nog steeds voor een hogere 
verzuimfrequentie en er zijn een aantal langdurige 
verzuimgevallen. 

Toelichting: Ronald de Moor 

19:45 - 20:00 4.  Begroting 2023 

Alle contracten zijn gestegen, waarvan de energielasten het 
hardste stijgen.  

Er wordt de komende jaren steeds meer ingeteerd op de 
algemene reserves door middel van een begrotingstekort. Dit 
kan niet voor altijd doorgaan. De vraag vanuit de GMR is of 
dit op den duur consequenties zal hebben voor de kwaliteit 
van het onderwijs en de verhouding van leerkracht/aantal 
leerlingen. 

Ronald geeft aan niet bang te zijn dat dit ten koste zal gaan 
van de kwaliteit, aangezien er ruimte is om keuzes te maken 
die niet direct ten koste hoeven te gaan hiervan. Daarnaast 
wordt nu en de komende jaren al afgebouwd met de 
begrotingstekorten, zodat straks het gat niet ineens heel 
groot is. 

Toelichting: Ronald de Moor 



Groot onderhoud dotatie van de 2e wordt straks in de 
nieuwbouw gestopt. 

De GMR geeft een positief advies af voor de begroting van 
2023. 

20:00 - 20:15  5.  Bestuursformatieplan 

Verzoek/voorstel Ronald: nu advies geven over BFP. In 
maart/april pas instemming verlenen.  

Ermee rekening houdend dat als er positief wordt ingestemd 
met de begroting 2023, we indirect ook het deel van 2023 
van het BFP 23/24 goedkeuren. 

De GMR gaat hiermee akkoord. 

Ter instemming P-geleding 

Ter advies O-geleding  

Afgesproken: nu advies, in april 
instemming 

20:15 - 20:20 6.  Nieuwsbericht Rijksoverheid: “Structureel 400 miljoen extra 
voor stijgende vaste lasten scholen en cultuur” 

Toelichting: Ronald de Moor 

20:20 - 20:30 7.  Opnieuw vaststellen Medezeggenschapsstatuut 

Bij de volgende vergadering stellen we het 
Medezeggenschapsreglement en het Statuut opnieuw vast. Er 
zal een leeg document beschikbaar komen op de drive, 
waarin opmerkingen een aanvullingen kunnen worden 
gegeven. Margret zal deze voor aanvang van de 
eerstvolgende vergadering verwerken. 

Vaststelling door GMR en Ronald de 
Moor 

20:30 - 20:40 

 

8.  Rondvraag en sluiting 

Verzoek Ronald: AVG op de volgende agenda 

 

 

  



B: Vergadering GMR 

20:40 - 20:45 1.  Opening 
- Vaststelling agenda 

Agenda is vastgesteld per mail en openbaar gemaakt. 

- Mededelingen 

Vraag van lid: waarom vergadering RvT/GMR niet online was, 
dit was niet bij hem bekend. 
Antwoord: de vorm van de vergadering leende zich hier niet 
voor. In het vervolg zal er tijdig een bericht uitgaan indien een 
vergadering niet online bijgewoond kan worden. 
 
Voor advies begroting zie notulen vergadering A, punt 4. 

Margret de Rooij 

20:45 - 20:55 2.  Inning ouderbijdrage WisCollect – ParnasSys 
Vraag terug leggen bij indiener, GMR gaat niet over welk 
systeem wordt gebruikt. 
Voordelen worden wel gezien. ParnasSys wordt al door de 
stichting gebruikt, dus hoe minder systemen hoe beter. 
Daarnaast zijn er ook voordelen gezien de 
gebruiksvriendelijkheid en AVG: minder systemen minder 
informatie op verschillende plekken.  

Allen 

20:55 - 21:05 3.  Voordragen lid RvT door GMR 

Volgend schooljaar moet er een nieuw lid door de GMR 
aangedragen worden voor de RvT. We beraden ons hoe we 
dit gaan aanpakken. Bij de volgende vergadering moet 
hiervoor een tijdpad worden uitgezet. 

Allen 

21:05 - 21:15 4.  Rondvraag en sluiting 

Algemeen: Als er vragen zijn over agendapunten, graag 
plenair doorsturen zodat we van elkaar op de hoogte zijn 
welke vragen er worden gesteld en we doublures voorkomen. 
Om dit te vergemakkelijken zal per vergadering een ‘vragen 
document’ op de drive worden geplaatst waar iedereen 
zijn/haar vragen in kan zetten. 

Graag allemaal even reageren als er om reactie wordt 
gevraagd. 

 

 
 
 
 


